
 

 Z veřejného zasedání zastupitelstva Obce Kruh konaného dne 
10.12. 2012 v zasedací místnosti Obecního úřadu Kruh.  
 
Přítomno:    7 členů zastupitelstva 
  
                            5 občanů 
 
Zasedání bylo: zahájeno v 17,10 hodin 
                            ukončeno v 20,2o hodin                                
 
 
PROGRAM:  

1/  Seznámení s programem zasedání  
2/ Kontrola usnesení z minulého zasedání 
3/ Projednání schválení pokácení dřevin 

4/ Projednání Obecně závazné vyhlášky č. 1/2012 
      o místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru,       
     přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů 
5/ Projednání žádosti o půjčku pana Zdeňka Buchara 
6/ Projednání rozpočtového provizoria na 1.čtvrtletí 2013  
7/ Projednání návrhu rozpočtové změny 7/2012  
8/  Projednání pověření starosty provedením rozpočtové změny 8/2012  
      v případě mimořádných změn v prosinci 2012 
9/  Schválení termínu 27.12.2012 na vyplácení záloh mezd za prosinec 2012  

10/ Projednání 3. dodatku zřizovací listiny Mateřské školy 

11/ Projednání vypsání záměru obce – digitalizace kina  

12/ Diskuse  

13/ Závěr  
  
 

 
1/ Starosta obce seznámil přítomné s programem zasedání a sám navrhl doplnit program o 

schválení zadání Změny č 1 Územního plánu Kruh. Další návrhy nebyly, o programu bylo 

hlasováno  
7  hlasů pro  

 

2/ Kontrolu plnění usnesení z veřejného zasedání konaného dne 29.10.2012 provedl starosta 

obce. Úkoly byly splněny, směna a prodej pozemku se Zbyňkem Albrechtem uzavřeny, 

Soukupovi se řeší, ostatní splněno 
 

3/ zastupitelstvo na posledním zasedání podalo žádost o pokácení břízy na pozemku ve vlastnictví 

obce Kruh. Pokácení se musí ještě schválit.  
                                                                                                                                     7 hlasů pro  

4/ Zastupitelstvo bylo seznámeno s návrhem Obecně  závazné vyhlášky č. 1/2012 

    o místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání      

    a odstraňování komunálních odpadů. Starosta navrhl ke stále se zvyšujícím nákladům   



    zvýšit poplatek na 578,- Kč. Pro obec stouply náklady za posledních pět roků o  

    120,- Kč, část zvýšení bude financovat obec. 
7 hlasů pro 

 
                                                                                                                                                    
5/ Pan Zdeněk Buchar požádal obecní úřad o půjčku na krytí nákladů spojených 
s úmrtím  jeho ženy. Zastupitelstvu byla navržena půjčka 9.000,- Kč s tím, že bude 
splácena od Nového roku měsíčně po 1000,- Kč a zaplacena do konce října 2013. 

7 hlasů pro 
 

6/ Zastupitelstvo obce projednalo rozpočtové provizorium na 1.čtvrtletí 2013.  
                                                                                                                                        7 hlasů pro 
 
 
 
7/ Zastupitelstvu byla předložena rozpočtová změna č.7/2012. Příjmy – 13.683,- Kč, 
Výdaje 7.268,- Kč, financování 20.901,- Kč 

7 hlasů pro 
 

8/ Zastupitelstvo pověřilo starostu provedením rozpočtové změny číslo 8/2012 v případě 

mimořádných změn do konce roku 2012 s tím, že o nich bude informováno na 1. zasedání v 

roce 2013   
7 hlasů pro 

 
9/ Zastupitelstvo obce bylo požádáno o projednaní návrhu a odsouhlasení termínu 
výplaty záloh mezd 27.12.2012 ve výši 100%. 

7 hlasů pro  

 

10/ Zastupitelstvu byl předložen návrh 3. dodatku zřizovací listiny Mateřské školy. V dodatku je 

navržena možnost přijetí daru do výše 10000,- Kč bez schválení zastupitelstvem. 

7 hlasů pro  

 
11/ Ondřej Šír seznámil zastupitelstvo s potřebou vypsání záměru obce na znovuoživení 
místního kina. Obec vyvěsí záměr pro zjištění nabídky na použitelnou techniku 

7 hlasů pro  
 
 
12/ Zastupitelstvu byla předložena konečná podoba zadání Změny č.1 ÚP Kruh. Protože ji 
musí zastupitelstvo schválit před úpravou dokumentu, bylo o ní hlasováno. 

7 hlasů pro  
Diskuse 
 
starosta – informace 

 

- 5.ledna divadlo Co takhle svatba princi, Tyl Slaná 

- 11. A 12. ledna 2013 proběhnou Volby prezidenta 

- Výzva k dotaci na zateplení OÚ pravděpodobně 2, 3/2013 
- Advent  

- Starosta upozornil na potřebu větší komunikace v zastupitelstvu a i na vzájemnou podporu, 

jsou potom zbytečné nepříjemnosti v obci 
- Kronika obce, doposud jediný zájemce 

- Poděkování všem za odvedenou práci v roce 2012 


